
DS Pescary: Nie rozmawiałem z Romą o Balzano

News - ASRoma.pl

Plotki transferowe łączące graczy Pescary z Romą i odwrotnie to chleb

powszedni ostatnich tygodni. Tym razem na tapecie mediów znalazł się

boczny obrońca klubu z Abruzji, Antonio Balzano. Zdaniem portali

internetowych 25-latkiem interesują się Giallorossi. Plotkom zaprzecza

tymczasem w wywiadzie dla seriebnews.com, Dyrektor Sportowy Pescary,

Daniele Delli Carri.

 

Dyrektorze, skomentujesz pogłoski, które widzą Balzano blisko Romy na

przyszły sezon?

- Nie ma w tym żadnej prawdy, muszę kategorycznie wszystkiemu zaprzeczyć. Nikt

nigdy nie rozmawiał o naszych graczach z Romą, nigdy. Było spotkanie z Sabatinim,

Baldinim i Fenuccim i nigdy nie rozmawialiśmy o naszych graczach, a zawsze o ich.

Powiem wam też, że poza Caprarim, rozmawialiśmy też o Vivianim, Politano i Nego.

Nigdy jednak nie rozmawialiśmy o piłkarzach Pescary.

Wciąż mówi się o mercato...

- Nasi gracze są obserwowani przez wiele zespołów, co jednak różni się od

negocjacji. Obserwuje ich wielu zza granicy, nie ma niczego ze strony Romy, Napoli,

Juventusu.
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